
INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(i mię i nazwisko) 

SESJA 

· Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 31.01.2()18 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Dnia 31.03.2016 zgłosiłem wniosek o postawienie nowej wiaty przystankowej przy ulicy 
Sławięcicakiej przy Zespole Szkół m.3 im Mikołaja Reja. W otrzymanej odpowiedzi zawarta 
została informacja że wymiana wiaty może zostać zaplanowana do wykonania w budżecie 
miasta na rok 2017. Od tej pory dostałem już (tak samo jak urząd) dwie petycje uczniów, 
nauczycieli i mieszkańców z ponowną prośbą o wymianę wiaty oraz o dostawienie wiaty 
autobusowej dla linii m 9. Jedna wiata jest bardzo stara i wąska, a w drugim miejscu wiaty 
jest brak. Z przystanków dziennie korzysta kilkadziesiąt o ile nie kilkaset osób i są to 
najbardziej oblegane przystanki w Sławięcicach, a sytuacja w której wpłynęło już kilka 
petycji i wniosków w sprawie wymiany bez reakcji urzędu jest nie do przyjęcia . 
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